



8000 m<sup>2</sup>

Price 90.000€

ID:10397



### For sale a large plot near the village of Vamos

For sale a large plot of 8.000 sq. m., which offers a magnificent view of the sea and white mountains (Λευκά Όρη), located near the village of Vamos in the Chania area. On the site you can build a house or several houses for rent with a total area of 240 sq. m. Near there are dirt road and communications: water, electricity.

Distance to the sea - 4 km., to the village of Vamos - 3 km., to the city of Chania - 25 km.



### Продается большой участок недалеко от поселка Вамоса

Продается большой участок площадью 8.000 кв. м. (80 соток), с которого открывается великолепный вид на море и белые горы (Λευκά Όρη), расположенный недалеко от поселка Вамоса области Ханьи. На участке можно построить дом или несколько домов для сдачи в аренду общей площадью до 240 кв. м. Рядом проходят грунтовая дорога и коммуникации: вода, электричество. Расстояние до моря – 4 км., до поселка Вамоса – 3 км., до города Ханьи – 25 км.